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سید صالحی: 
 مسائل حاشیه ای 

روی نتیجه پرسپولیس 
تاثیر داشته است 

 کبدی کاران میلیاردر! 
ایسنا: کبدی ایران هر ساله چندین لژیونر در 
لیگ ستارگان هند یا همان پروکبدی دارد. هر 
چند درآمد همه بازیکنان در این لیگ یکسان 
نیست، اما بازیکنان مطرح و سطح بالا رقم های 
خوبی دریافت می کنند. در نهمین دوره این 
مسابقات کبدی ایران ۱۴ لژیونر داشت که آنها 
در تیم ها مختلف مشغول بودند. درآمد همه 
لژیونرها یکسان نیست اما سطح درآمد آنها از 
لیگ ستارگان هند نسبت به لیگ ایران بسیار 
نجومی است. در لیگ کبدی ایران بهترین 
بازیکنان ایران برای یکسال حداکثر قراردادهای 
۱۵ میلیونی دارند اما رقم قراردادها در لیگ 
ستارگان هند بسیار بالا است. در اول فصل 
پروکبدی بازیکنان به صورت مزایده ای به فروش 
می رسند و کف قرارداد برای بازیکنان سطح یک 
از ۳۰ لک هندی )هر ۱۰ لک حدودا معادل ۵۱ 
میلیون تومان(، سطح ۲ از ۲۰ لک و بازیکنان 
سطح ۳ از ۱۰ لک شروع می شود.  درآمد 
بازیکنان ایرانی هم در این لیگ از حدود ۵.۵ 
میلیارد تومان شروع می شود و هر بازیکن بسته 
به نوع عملکرد و توانایی اش قرارداد می بندد. 
البته بازیکنان از این مبلغ قرارداد باید مبالغی را 
به کشور هند و فدراسیون ایران مالیات بدهند. 
در این فصل ۳ لژیونر ایران گرانترین بازیکنان 
خارجی پروکبدی بودند که ۵ میلیارد و پانصد، 
۳ میلیارد و پانصد و ۳ میلیارد دستمزد آنها برای 
یک فصل حضور در این  مسابقات بود. دو بازیکن 
دیگر ایرانی نیز مبالغ ۲ و یک میلیاردی دریافت 
می کنند و دستمزد سایر بازیکنان ایرانی زیر یک 

میلیارد است. 

خارجازمستطیلسبز

مذاکره کاوه رضایی با تراکتور  
برای توافق و فرار از محرومیت

کاوه رضایی قرارداد خود با باشگاه تراکتور را 
در نقل و انتقالات زمستانی فسخ کرد. موضوعی 
که بلافاصله با اعتراض تبریزی ها مواجه شد و 
در نهایت کمیته وضعیت با بررسی مفاد قرارداد 
این بازیکن؛ فسخ قرارداد کاوه رضایی با باشگاه 
تراکتور را غیر قانونی دانست. کمیته وضعیت 
همچنین اعلام کرده کاوه رضایی با توجه به 
فسخ قرارداد خود با تراکتور، در نیم فصل دوم 
نمی تواند برای این تیم یا هیچ باشگاه دیگری 
به میدان برود و عملًا باید تا پایان فصل دور از 
میادین باشد. رضایی با توجه به غیر قانونی 
تلقی شدن فسخ قرارداد با باشگاه تراکتور، در 
صورت شکایت مجدد این باشگاه به کمیته 
وضعیت، در خطر محرومیت چند ماهه و 
پرداخت غرامت به باشگاه تبریزی نیز قرار 
دارد. در همین راستا باشگاه تراکتور بلافاصله 
پس از صدور حکم کمیته وضعیت اعلام کرد 
از کاوه رضایی به دلیل فسخ قرارداد غیر قانونی 
درخواست غرامت  می کند. پیگیری تسنیم در 
این زمینه نشان می دهد باشگاه تراکتور فعلًا 
شکایتی از کاوه رضایی به کمیته وضعیت نکرده 
و طرفین به دنبال مذاکره و توافق هستند. 
رضایی در صورت عدم توافق با باشگاه تراکتور 
خطر محرومیت چند ماهه را خواهد داشت و به 
همین دلیل به نظر می رسد تراکتور و رضایی 

به دنبال توافق خواهند بود.

خبـــــر

 لیونل مسی؛ از افسوس برای 
خوشحالی امباپه تا احتمال جدایی 

سالپنجم
شماره1495

آرمان ملی: پاری سن ژرمن در سال ۲۰۲۳  متحمل ۵ 
شکست شده و وضعیت این تیم بحرانی شده است. این در حالی 

است که زمزمه جدایی مسی از این تیم به گوش می رسد. 
 شکست 

دور رفت مرحله یک هشتم نهایی مسابقات جام باشگاه های 
اروپا سه شنبه شب با تقابل حساس و تماشایی پاری سن ژرمن 
مقابل بایرن مونیخ آغاز شد که در نهایت شاگردان ناگلزمن با یک 
برتری اقتصادی در پاریس، نیمی از راه صعود به جمع هشت تیم 
پایانی این مسابقات را طی کردند. بعد از اینکه بایرن مونیخ با گل 
کینگزلی کومان، وینگر فرانسوی خود، از پاریسی ها پیش افتاد، با 
ورود کیلین امباپه ورق بازی برگشت و  ستاره های خطرناک این 
تیم در مثلث تهاجمی پی اس جی لحظات سختی را برای بایرن 
که کاملًا بر بازی مسلط بود رقم زدند تا در نهایت بایرن با وجود 
پیروزی، نگرانی حضور غیرقابل مهار امباپه را لمس کند. روی 
یکی از این فرصت ها و در دقیقه 8۳ با فرار مندز از سمت چپ، 
امباپه موفق شد دروازه زومر را باز کند. او بعد از گل با خوشحالی 
و آب و تاب فراوان توپ را از درون دروازه برداشت و به سمت 
میانه زمین برد، اما پس از بازبینی صحنه توسط کمک داوران 
ویدئویی، در نهایت این گل به خاطر چند سانتی متر مردود اعلام 
شد تا شادی پرشور امباپه و نیمار غیرواقعی از آب در بیاید. لیونل 
مسی، فوق  ستاره پاری  سن  ژرمن و برترین بازیکن جام جهانی 
قطر هم بعد از این اتفاق آهی از افسوس کشید. نابغه آرژانتینی 
تیم گالتیه در دقیقه 8۵ روی یک موقعیت دیگر با نقش آفرینی 

مجدد مندز، فرصت گلزنی ایده آلی به دست آورد، اما به شکلی 
معجزه آسا بایرن مونیخ در آخرین لحظه ورود توپ به دروازه از 
دریافت گل تساوی فرار کرد، آن هم در شرایطی که بنجامین پاوار 
متوجه نشد چطور دروازه تیمش را نجات داده است! پاری  سن  
ژرمن با وجود شکست در این بازی برخلاف دیدار مقابل موناکو، 
در پایان بازی از سوی هوادارانش مورد تشویق قرار گرفت، زیرا 
هواداران این تیم نسبت به شکل بازی تیمشان به خصوص در 

اواخر مسابقه رضایت داشتند.
 سال بد 

پاری سن ژرمن در سال ۲۰۲۳ متحمل ۵ شکست شده و 
این در حالی است که در کل سال ۲۰۲۲ تنها ۴ بار طعم شکست 
را چشید. به گزارش اسپورت، پاری سن ژرمن با هدایت گالتیه 
نتایج درخشانی کسب کرد و شروع بسیار امیدوار کننده ای با این 
مربی داخلی داشت اما طولی نکشید که روزهای سخت این تیم 
با سرمربی خود که جایگزین پوچتینو شد فرا رسید. پاری سن 
ژرمن در دیدار رفت برابر بایرن مونیخ در لیگ قهرمانان اروپا 
در حالی که در خانه به میدان رفت اما عملکرد ناامید کننده ای 
داشت و با یک گل شکست خورد تا شانس کمی برای صعود به 
دور بعد داشته باشد. پاری سن ژرمن در سه بازی اخیر خود به 
ترتیب برابر مارسی در جام حذفی، برابر موناکو در لیگ فرانسه و 
برابر بایرن مونیخ در لیگ قهرمانان اروپا شکست خورده است تا 
شرایط برای تیم گالتیه بحرانی شود. تیم پاریسی در سال ۲۰۲۳ 
کابوس وار ظاهر شده است به طوری که تاکنون ۵ بار شکست 

خورده است این در حالی است که کل سال ۲۰۲۲ تنها ۴ بار 
شکست خورد و این نشان می دهد که تیم روزهای بحرانی را 
تجربه می کند و حتی احتمال اخراج سرمربی تیم هم وجود دارد.

 وضعیت مسی 
لیونل مسی به عنوان »باهوش ترین بازیکن فوتبال« مورد 
ستایش قرار گرفت. به گزارش لاتین تایمز، لیونل مسی مشکلات 
زیادی را برای مدافعان ایجاد می کند و حال نوبت دایوت 
اوپامکانوست که اعتراف کند ستاره آرژانتینی »باهوش ترین« 
بازیکن فوتبال است. این در حالی است که مسی، برنده هفت 
توپ طلا، پس از فینال جام جهانی ۲۰۲۲ خاری در چشم 
اوپامکانو و تیم ملی فرانسه به شمار می رود. مسی خیلی زود 
دوباره با اوپامکانو روبه رو شد زیرا پاری سن ژرمن )PSG( با 
بایرن مونیخ در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا دیدار 
داشت. اوپامکانو در مورد چالش های زیادی که از سوی مسی 
برای حریفان ایجاد می شود، گفت: »اگر او را زیر نظر نداشته 
باشید، ضرر خواهید کرد.« او مسی را »باهوش ترین بازیکن 
فوتبال« خواند: »فوتبالیست برتر همیشه حرکات شما را زیر نظر 
دارد. او همچنین در نظر می گیرد که چگونه حریفان در بازی 
واکنش نشان می دهند.« اوپامکانو گفت: »مسی سعی می کند 
که از نگاه حریفان در زمین بازی محو شود، اما حریفانش همیشه 
چشم به او دوخته اند. همچنین مسی کوتاه قد است، بنابراین 
می توانید او را فراموش کنید و زمانی متوجه مسی می شوید که 
او کارش را کرده است. مسی در فینال جام جهانی ۲۰۲۲ دو 
گل زد و سپس در ادامه پنالتی خود را در ضربات پنالتی به گل 
تبدیل کرد. او در فصل ۲۳-۲۰۲۲ تاکنون ۱۴ پاس گل داده و 
۱۵ گل برای پاری سن ژرمن به ثمر رسانده اما هنوز قراردادش 
را با این باشگاه تمدید نکرده است. نشریه ایندیپندنت گزارش 
کرد که مسی و نیمار در آستانه جدایی از پاری سن ژرمن هستند. 
این خبر در حالی منتشر می شود که پس از شکست های متوالی 
و ناامیدکننده مقابل مارسی و موناکو، تنش هایی در درون تیم 
پدید آمده است. بعد از شکست آنها مقابل موناکو در روز شنبه، 
نیمار در رختکن با هم تیمی هایش درگیر شد و گفته شده مسی 
هم از رفتار هم تیمی هایش ناامید شده است. تنش بین مهاجم 
و کیلیان ام باپه که کاپیتان دوم تیم شده است نیز وجود دارد. 
این دو نخستین بار در اوت ۲۰۲۲ به  طور متوالی بر سر زدن 
پنالتی با هم درگیر شدند و به نظر می رسد که تنش ها پس از 
آن کاهش نیافته است. ام باپه که قبل از شروع فصل قراردادش 
را تمدید کرد، ماه گذشته کاپیتان دوم پاری سن ژرمن شناخته 
شد. ظاهراً این انتخاب بدون اطلاع کیمپمبه اتفاق افتاده و این 
حرکت دیگری محسوب می شود که باعث ایجاد تنش در بین 

اعضای تیم شده است.

   دوران اوج 
 شهریار مغانلو  در این فصل زیر نظر مورایس و 
تحت تاثیر حضور هوگو آلمیدا به عنوان یکی از 
برترین مهاجمان نوک تاریخ فوتبال پرتغال، به 

دوران اوج خود رسیده است. 

      دیدار 
 هادی ساعی پس از گلایه های خود مبنی 
بر اینکه تاکنون نتوانسته با وزیر ورزش دیدار 
داشته باشد، سرانجام با حمید سجادی دیدار و 

گفت وگو کرد.

           گل زیبا  
روی سماجت کاپیتان میلان و پرواز دیدنی 
وینگر این تیم، دروازه تاتنهام خیلی زود باز شد. 
دیاز به شکلی بسیار زیبا گل اول میزبان را به ثمر 

رساند.
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کوتاه
تسنیم: کارشناس فوتبال ایران با انتقاد از فضایی که این 
روزها در این رشته وجود دارد تأکید کرد که مسابقات لیگ برتر 
به توهین و دشمنی خلاصه شده است. مسعود اقبالی  با اشاره به 
فضایی که این روزها در فوتبال ایران وجود دارد گفت: متأسفانه 
شرایط مسابقات لیگ برتر خوب نیست و ما شاهد هستیم که 
مربیان در کنفرانس های مطبوعاتی و حتی در کنار زمین به 
یکدیگر توهین می کنند و این بی فرهنگی برای فوتبال ما خوب 
نیست. وقتی قوانین سفت و سختی برای این مسائل وجود 
نداشته باشد قطعاً ناهنجاری ها بیشتر می شود و نکته مهم این 
است که فدراسیون باید در مورد این مسائل با قاطعیت برخورد 
کند. وقتی تیم ها برابر یکدیگر قرار می گیرند انگار با یکدیگر 
دشمن هستند و بهتر است متوجه حرکات بسیاری از بازیکنان 
و مربیان در زمین مسابقه شوید تا ببینید فوتبال ما به چه روزی 
افتاده است. اقبالی با اشاره به ناهنجاری های شکل گرفته در 
فوتبال ایران اظهار داشت: متأسفانه فوتبال ما با این وضعیت 
رو به نابودی است و شما می بینید که کیفیت مسابقات به هیچ 

وجه خوب نیست. 

بیــنالمــلل
سرمربی تیم فوتبال تاتنهام با وجود شکست تیمش در خانه 
میلان در دور رفت از مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا، از عملکرد شاگردانش ابراز رضایت کرد. آنتونیو کونته 
که تیم تحت هدایتش در دور رفت از مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا با نتیجه یک بر صفر مغلوب میزبانش 
میلان شد، به شبکه تلویزیونی »مدیاسِت« ایتالیا گفت: این 
یک بازی پرفشار و بسیار متعادل بود. بدترین اشتباه ما دریافت 
آن گل بعد از گذشت ۵ دقیقه از آغاز بازی بود و فکر می کنم 
می توانستیم خیلی بهتر عمل کنیم. از آن گل به بعد کار برای 
میلان راحت تر بود که دفاعی تر بازی کند. سخت تلاش کردیم 
تا به گل تساوی برسیم، اما فکر می کنم این یک بازی متعادل 
بود که نتیجه نهایی اش روی یک حادثه رقم خورد. وی افزود: 
به خوبی می دانیم که تیم صعودکننده در مجموع دو بازی 
مشخص می شود و این فقط بازی اول بود. می دانیم که هر دو 
تیم بازیکنان مصدومی در ترکیب خود دارند و به همین دلیل 
کمی در شرایط اضطراری قرار داشتند. آن دسته از بازیکنان 

ی ما که این بازی را از دست دادند، احتمالاً به  ز با
برگشت خواهند رسید. به میلان احترام 
می گذارم چون این برد باعث برتری آنها در 
بازی برگشت می شود. سرمربی ایتالیایی 
تاتنهام که سابقه هدایت تیم های یوونتوس 

و اینتر را در کارنامه اش دارد، با اشاره به 
جو ورزشگاه سن سیرو صحبت های 
خود را اینطور ادامه داد: هوداران 
میلان جو بسیار مثبتی را در ورزشگاه 
ایجاد کردند و برای هیچ تیمی آسان 
نیست مقابل 8۰ هزار هوادار بازی کند 
که سروصدای زیادی ایجاد می کنند. 
بازیکنان ما می توانستند تحت تأثیر این 
جو قرار بگیرند، اما از واکنش آنها بسیار 
راضی هستم و این به من اطمینان 

بیشتری برای آینده می دهد.

دیدگـــــاه
 کی روش با رفتن به قطر بزرگترین خدمت را 

به فوتبال ایران کرد 

حسنروشن
کارشناس فوتبال 

  استقلال در چند هفته اخیر توانسته بازی هایش را با پیروزی 
پشت سر بگذارد، تنها دلیل موفقیت استقلال این است که 
یک تیم با ترکیب ثابت در چند بازی کنار هم بودند. تا هفته 
پانزدهم در هر دیدار ترکیب و سیستم استقلال تغییر می کرد 
و تا نیم فصل ساپینتو هیچ شناختی از ترکیب و بازیکنانش 
نداشت که نمی توانست نتایج خوبی به دست بیاورد. هم اکنون 
با این شرایط مناسب و ایده آل استقلال در لیگ برتر، هواداران 
خوشحال هستند و مجدداً نتایج خوب چند هفته اخیر باعث 
شد که به کورس قهرمانی برگردد.  از روز اول که ساپینتو رفتار 
به دور از شأن و شخصیت از خود بروز داد، معلوم شد که این 
فرد همانند استادش کی روش است. نباید توقع داشته باشیم 
که ساپینتو مثل مربیان باکلاس دنیا رفتار کند. اگر اظهاراتی 
هم در مورد مربیان فوتبال ایران داشته، خیلی اشتباه کرده که 
الفاظ رکیک به کار برده است. باید مسئولان باشگاه و فدراسیون 
فوتبال با توبیخ و جریمه سنگین به او بفهمانند که اینجا ایران 
است و پرطرفدارترین تیم های آسیا در کشورمان هستند. 
فدراسیون فوتبال هیچ کاری به مربیان خارجی ندارد و هیچ 
قانون مشخصی برای بی ادبی آنها وجود ندارد. رفتار ساپینتو 
ما را یاد قرارداد کاپیتولاسیون می اندازد. اگر از همان اول که 
یک رفتار ناشایست کوچک هم انجام داد، با جریمه سنگین او 
را توبیخ می کردند کار به اینجا نمی رسید که به مربیان فوتبال 
توهین کند. مشخص است که این اظهارات به دور از شأن را 
چه کسی به او یاد داده است. کی روش در 8 سال حضورش 
در فوتبال ایران، نگاهش از بالا به پایین بود و به همه ارکان و 
مسئولان ورزش ایران و فدراسیون فوتبال توهین می کرد.  علی 
فتح الله زاده مدیری باتجربه است و باید هر چه زودتر این مربی 
را ادب کند تا دیگر از این رفتار و ادبیات ناشایست در فوتبال 
ایران استفاده نکند. مربیان خارجی خیلی خوبی به فوتبال 
ایران آمدند که نمونه بارز آنها فرانک اوفارل، رایکوف و برانکو 
ایوانکوویچ بودند. اگر فدراسیون فوتبال کمیته فنی داشته باشد 
به طور حتم تمامی مسائل در خصوص استخدام مربی با اخلاق 
و با رزومه در نظر گرفته می شود. از سوی دیگر مربیان ایرانی در 
کنار این مربیان قرار می گیرند تا بهتر با فرهنگ بازیکنان ایرانی 
آشنا شوند. در صعود به جام جهانی ۲۰۲۲ کریم باقری و وحید 
هاشمیان زحمات زیادی کشیدند و این قدر جنجال نکردند. اما 
کی روش برای دیدار با یک تیم درجه چندم آسیایی کلی داد و 
فریاد می  کرد تا هر طور شده بازی را برنده بیرون بیاید. اگر همین 
مربیانی که در کنار اسکوچیچ تیم ملی را به جام جهانی بردند 
در قطر بودند، فوتبال ایران برای نخستین بار از گروهش صعود 
می کرد، اما جای شکرش باقی است که نهایتاً کی روش با رفتن 

به قطر بزرگترین خدمت را به فوتبال ایران کرد و رفت.

 مناف هاشمی دبیرکل کمیته ملی المپیک:

۱۰۰۰ تا ۱۵۰۰ میلیارد تومان بودجه نیاز داریم 
مناف هاشمی دبیرکل کمیته ملی المپیک گفت: ما برای 
رقابت در سطح آسیایی و جهانی حداقل بین ۱۰۰۰ تا ۱۵۰۰ 

میلیارد تومان بودجه نیاز داریم.
 شمشیربازی 

مناف هاشمی در حاشیه مجمع انتخاباتی فدراسیون 
شمشیربازی که دیروز )چهارشنبه( برگزار شد، اظهار داشت: 
همه چیز طبق قانون انجام شد و جا دارد از دوستان در وزارت 
ورزش تشکر کنم. انتخابات با تک نامزد بود و کسب ۵۰ رای، 
رای بالایی بود. همچنین به پورسلمان و هیئت رئیسه فدراسیون 
تبریک می گویم. وی ادامه داد: چنین آرایی توقع ما را از 
شمشیربازی در بازی های آسیایی و المپیک بیشتر می کند. 
ان شاءا... چنین همدلی و هماهنگی در خروجی های کاروان های 
ایران خودش را نشان بدهد، چون خوشحالی نهایی برای 
ملت ایران است و این اتفاق باید از اینجا بیرون بیاید. در واقع 
ورزشکاران باید از طریق وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک و 
بخش خصوصی حمایت شوند. این فدراسیون جای کار زیادی 
دارد، به نظر می رسد که باید خیلی اقدامات زیرساخت و زیربنایی 
در حوزه اماکن و سالن ها و بخش خصوصی اتفاق بیفتد، باشگاه ها 

باید فعال تر شوند و ان شاءا... خروجی بهتری داشته باشیم. 
دبیرکل کمیته ملی المپیک درباره برنامه شمشیربازی برای 
بازی های آسیایی عنوان کرد: همه فدراسیون های مربوطه 
برنامه های خود را اعلام کردند. دوشنبه آینده رشته ها و 
فدراسیون هایی را که باید اعزام شوند، انتخاب می کنیم، چون 
ثبت نام را شروع کرده ایم. خروجی این جلسه را نیز هفته بعد 
از آن در ستاد عالی بازی های آسیایی که با حضور سجادی و 
خسروی وفا برگزار می شود، نهایی می کنیم. ضمناً جلسات 
مقدماتی و کارشناسی با حضور فرهادیان و پولادگر و مشاوران 
وزیر و مدیران و کارشناسان کمیته برگزار کردیم و در حال 
تجزیه و تحلیل نتایج آن هستیم. به هر حال برای دوشنبه 
هفته آینده رشته ها و تیم ها و افراد همه فدراسیون هایی که 
باید اعزام شوند را نهایی می کنیم و این در جلسه ستاد عالی 

مطرح می شود.
 برآورد اعضا 

وی درباره برآورد حدودی کمیته المپیک از اعضای کاروان 
ایران گفت: جزئیات را اجازه بدهید تا در جلسه دوشنبه و ستاد 
نهایی شود و بعد اعلام کنیم، ولی پیش بینی ما این است که بین 

7۰۰ تا 8۰۰ نفر در کاروان خواهیم داشت. کاروان بزرگی است و 
این طبیعی است. با توجه به اینکه جایگاه ششم را داریم، شرایط 
سختی نسبت به رقبا داریم و باید تلاش زیادی به لحاظ مالی و 
بودجه ای و امکانات و تجهیزات و سایر اقدامات داشته باشیم که 
این مسأله در دستور کارمان است. از لحاظ بودجه و هزینه ای 
یک منابعی را سازمان برنامه و بودجه در نظر گرفته، ولی کافی 
نیست. ما برای رقابت در سطح آسیایی و جهانی حداقل بین 
۱۰۰۰ تا ۱۵۰۰ میلیارد تومان با این گرانی هایی که در حوزه 
ارز و دلار و سفر و دهکده و ... اتفاق افتاده، باید داشته باشیم که 
امیدواریم مجلس این ترمیم را انجام بدهد. ما در طول ۱۲ سال 
گذشته از جایگاه چهارم به پنجم و بعد ششم رسیده ایم و الان هم 
با این نمودار باید تبدیل به هفتم یا هشتم شویم و اگر در حوزه 
فنی و مالی و امکانات خوب تلاش نکنیم، این اتفاق خیلی دور 
نیست، ولی امیدمان است که جایگاه ششم را حفظ کنیم و آن را 

به پنجم و چهارم که کار سختی است، ارتقا بدهیم.
 حضور دیگر ورزشکاران 

هاشمی درباره حضور ورزشکاران روسیه و بلاروس در 
بازی های آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو عنوان کرد: آخرین اخباری 
که داریم، این است که یک کاروان ۵۰۰ نفری دارند، ولی در 
جداول اثرگذار نیستند و حضورشان در رشته های تیمی هم 
کمرنگ تر است. به هر حال جزئیات را در جلسه آینده با روسای 
کاروان ها که در عربستان است، مطرح شده و اطلاعات دقیق تر 

داده می شود.

سیدحسین سیدصالحی کارشناس فوتبال 
در خصوص نتایج پرسپولیس در این هفته ها 

صحبت کرد. 
فوتبال  تیم  شکست  درباره   
پرسپولیس مقابل هوادار چه نظری دارید؟

فولاد  مقابل  باخت  از  بعد  پرسپولیس   
خوزستان و تساوی با آلومینیوم اراک، توانست 
در آبادان، صنعت نفت را با ۲ گل دیاباته شکست 
بدهد، اما این هفته در کمال ناباوری مغلوب 
هوادار شد. به طور حتم با حضور آل کثیر و 
دیاباته شرایط خط حمله پرسپولیس بسیار بهتر 
خواهد شد.  مسائل حاشیه ای روی پرسپولیس 
که ۵ دوره قهرمان لیگ برتر و نایب قهرمان آسیا 
شده است، تأثیر منفی گذاشته و گریبانگیر این 
تیم شده است. پرسپولیس این روزها بیش از 
هرچیز نیاز به آرامش و تفکرات تاکتیکی دارد و 
باید هافبک های خلاق داشته باشد تا پاس های 

خوبی برای مهاجمان ارسال کند.
 کدام  مسائل باعث عدم نتیجه گیری 
شده  پرسپولیس  مثل  قدرتمند  تیمی 

است؟
مسائل حاشیه ای و عدم بازی سازی در 
پرسپولیس به چشم می خورد. پرسپولیس در 
چند بازی اخیر در لیگ برتر نوسان زیادی داشته 
است. گل محمدی اگر می خواهد نتایج خوبی 
بگیرد باید تفکرات تیمش را تغییر بدهد و برای 
بازگشت فرصت زیاد دارد. با اینکه پرسپولیس در 
مقابل هوادار باخت ولی هیچ چیز از ارزش هایش 
کم نشد و هنوز هم مدعی قهرمانی هستند. هر 
تیم برای گلزنی باید طراحی حمله داشته باشد 
که بعضی از بازیکنان میانی و هافبک ها نظیر 
سعید صادقی، مهدی ترابی و وحید امیری در 
بازی های اخیرشان در فرم ایده آل نیستند. اگر 
تیمی در خط هافبک برتری عددی داشته باشد 
و در خط حمله هم مهاجمان بهترین عملکرد 

را ارائه بدهند، می تواند در هر بازی برنده شود.
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فتح آبادی: پرسپولیس احساسی بازی می کند و به روانشناس نیاز دارد
پیشکسوت پرسپولیس معتقد است کادر فنی این تیم 
برای ایجاد آرامش میان سرخپوشان، باید از یک روانشناس 
کمک بگیرد. غلامرضا فتح آبادی درباره شکست یک بر صفر 
تیم پرسپولیس مقابل هوادار اظهار داشت: گفته بودم که 
پرسپولیسی ها باید از حواشی دور شوند. پرسپولیس مقابل هوادار 
همان تیمی نبود که انتظارش را داشتیم و به نظرم قبل از گل 
تیم هوادار، خطایی روی محمد عمری صورت نگرفت. استقلال 
و پرسپولیس طرفداران زیادی در ایران دارند و همه انتظار دارند 
این دو تیم، یکی دو پله فراتر از تیم های دیگر باشند. وی با انتقاد از 
عملکرد سرخپوشان برابر شاگردان ساکت الهامی بیان کرد: وقتی 
هوادار فوتبال شناوری مقابل پرسپولیس ارائه می کند و این تیم 

را شکست می دهد، یعنی یک جای کار پرسپولیسی ها ایراد دارد. 
دیدار با سپاهان در جام حذفی، بازی مرگ و زندگی پرسپولیس 
است و اگر تیم در این مسابقه شکست بخورد، همه چیز را از دست 
می دهد. پیشکسوت پرسپولیس در مورد تأثیر پرداختن مربیان 
این تیم به مسائل حاشیه ای به جای رسیدگی به نکات فنی تصریح 
کرد: کادر فنی و سرپرست تیم می توانستند تنش های فعلی را 
ایجاد نکنند. مدیرعامل باشگاه باید صبر بیشتری داشته باشد 
و رضا درویش نباید آن مصاحبه تند را )صحبت درباره تمایل 
فدراسیون فوتبال به قهرمانی یک تیم خاص( می کرد. فتح آبادی 
در ادامه به تسنیم گفت: اگر فدراسیون و کمیته داوران شمشیر را 
برای پرسپولیس از رو بسته باشند، اما تیم مقابل هوادار به خودش 

باخت، نه به داور. شاید داوران بگویند آن صحنه خطا بوده، اما اگر 
هم خطا باشد، این همان پرسپولیسی نیست که من در آن بازی 
می کردم. تیم فعلی احساسی بازی می کند و می خواهد با اما و 
اگر پیروز شود. بازیکن پیشین استقلال درباره اوج گرفتن آبی ها 
در لیگ برتر عنوان کرد: از زمانی که ساپینتو آرامش پیدا کرده 
و به ترکیب استقلال دست نزده، تیم پیروزی های دو یا سه گله 
به دست آورده است. استقلال روند خوبی در پیش گرفته است، 
اما شاید برگزاری جام حذفی به ضرر این تیم شود. ممکن است 
تعطیلی لیگ به سود پرسپولیس باشد تا تیم بتواند خودش را 
جمع و جور کند. یک روانشناس می تواند به پرسپولیس کمک 

کند تا به جای مصاحبه های اخیر، تنش ها از تیم دور شود.


